
 

 

 
 
 
 
 
 

 
Newsletter – 17 September 2021 

 
Important Announcement! 

 
East Meets West Orchestral Concert national tour has been Postponed to 2022 

 
Due to the evolving COVID-19 outbreak and lockdown restrictions, we announce that East Meets West 
Orchestral Concert national tour has been postponed once again and rescheduled for February/March 

2022. 

• Canberra: Llewelyn Hall 7:30pm Saturday, 12 February 2022 

• Adelaide: Adelaide Town Hall 7:30pm Saturday, 19 February 2022 

• Brisbane: QPAC 7:30pm Wednesday, 2 March 2022 

• Sydney: Sydney Town Hall 7:30pm Sunday 6 March 2022 

Your existing tickets and current ticketed seating allocation for East Meets West Orchestral Concert will be 
automatically transferred to these new performance dates.  

If you are unable to attend new dates, please see the General Terms and Conditions for Tickets and 
Attendance at official website imagechina.com.au; or please contact your ticket agent of receiving this 
notification to request a full refund (deadline: 31 Oct 2021) except for Covid 19 Dine & Discover voucher.  

We thank you for your patience as we all work within such a changing environment, and we hope to 
welcome you back. 

《中华风韵交响乐音乐会》延期到 2022 年举行 

因不断演变新冠病毒疫情爆发和各种封城限制，我们宣布中华风韵交响音乐会将再次延期至 2022年

2-3月份举行： 

• 堪 培 拉：2月 12日周六晚 7:30 

• 阿德莱德：2月 19日周六晚 7:30 

• 布里斯班：3月 02日周三晚 7:30 

• 悉    尼：3月 06日周日晚 7:30 
 

您现有的音乐会门票和座位分配将自动转移到这个新的演出日期。 

如您无法参加新的演出日期，请查看我们官方网站上的票务守则，或联系您的票务公司办理退票

（退票截止日期：10 月 31 日）。如用新州消费卷购买门票部分不可退现金。 

感谢您的耐心等待，因为我们还处在不断变化的处境，希望疫情过后欢迎您回来。欲了解该音乐会

最新信息，请访问官方网站 imagechina.com.au 
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